

**KERAJAAN NEGERI PULAU PINANG
JABATAN PENGAIRAN DAN SALIRAN
NEGERI PULAU PINANG**



KENYATAAN SEBUTHARGA

Tawaran adalah dipelawa daripada syarikat-syarikat yang beralamat di Daerah Timur Laut dan berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (**CIDB**) dalam bidang perkhidmatan di bawah kod bidang yang masih sah tempoh lakunya bagi menyertai sebut harga berikut:-

NO. SEBUTHARGA : JPS.N.SH.BSAH&ASET/D/01/2020

**"KERJA-KERJA INFRASTRUKTUR DI BENGKEL MEKANIKAL DAN ELEKTRIKAL DI PEJABAT
JURUTERA DAERAH JABATAN PENGAIRAN DAN SALIRAN NEGERI PULAU PINANG
SEBERANG PERAI TENGAH, PULAU PINANG"**

2. Syarikat-syarikat yang ingin untuk turut serta dalam sebut harga ini adalah **diwajibkan** untuk menghadiri lawatan tapak yang akan diadakan pada tarikh, masa dan tempat seperti berikut :

Tarikh	:	24 Ogos 2020 (Isnin)
Masa	:	10.00 Pagi
Tempat	:	Bilik Mesyuarat Refflesia, JPS SPT, Pulau Pinang
Kehadiran	:	Pemilik Syarikat sahaja (Wakil tidak dibenarkan).
Tambahan	:	Sila Bawa Cop Syarikat

3. Syarikat-syarikat yang berminat untuk menyertai tawaran ini dikehendaki mendaftar dengan **ePerolehan** Jabatan Kewangan Negeri Pulau Pinang dan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dalam bidang berkaitan. Hanya syarikat-syarikat yang telah mendaftar dengan ePerolehan boleh mendapatkan **borang sebut harga melalui laman web ePerolehan**.

4. Kod Bidang CIDB :

Kod	Keterangan	Syarat
GI – CE – CE21 (Bumiputera)	Pembinaan Kejuruteraan Awam (Kerja-kerja am kejuruteraan awam)	

5. Semua butir-butir sebutharga boleh diperolehi melalui e-perolehan Negeri Pulau Pinang(<http://ep.penang.gov.my>) mulai tarikh 25 Ogos 2020 (Selasa). Setiap Dokumen/ Borang Sebutharga akan dikenakan bayaran RM 10.00 (Ringgit Malaysia Sepuluh Sahaja) sebagai bayaran dokumen SETIAP SATU sebutharga.

6. Sebutharga ini akan ditutup pada 01 September 2020 (Selasa). Dokumen sebutharga hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Sebutharga di Pejabat Jabatan Pengairan Dan Saliran, Tingkat 55, KOMTAR, Pulau Pinang tidak lewat dari jam 12.00 tengahari pada hari tersebut.

Ketua Penolong Pengarah (Operasi)
b.p. Pengarah
Jabatan Pengairan Dan Saliran Negeri
Pulau Pinang
✉ : nazaruddin@water.gov.my
☎ : 04-2631761